

<b>Dato, tidspunkt, sted, deltagende</b>	1. maj 18.00 ved Eline. Eline, Mette, Julie, Victor, Tobias, Andreas, Thomas. Rene.
<b>Godkendelse af tidl. referat</b>	Link: <a href="#">2. møde 3/4/2024 hos Tobias</a>
<b>Check Ind</b>	
<b>Debatpunkter</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- 5. herrer med deltagelse af Rene <ul style="list-style-type: none"> <li>- Anna: basisbeløb + pr. kamp. Opgørelse til sidst pr. halvsæson. 5000 kr. pr. halvsæson. + 3000 kr. frivillig til klubben (ekstra). Passive medlemmer kan deltage i fester og andet. Alle kan deltage i stævne.</li> <li>- Renes tanker: 5. herrer som i gamle dage uden omkostning for klubben. Rene har snakket med 10 stykker (6 i gruppen) - flere gamle 5. herrer er klar. Nogle mangler at blive spurgt (anden side af sommerferien). Ikke spørge de andre hold - ikke stjæle spillere. Mange på ¾ herrer, som kan bruges på 5. herrer. Der skal være plads til alle - et par stykker fra ¾ herrer, som ikke har niveau der. Er holdet til for at resterende ¾ herrer kan komme ned og spille eller de selv skal kunne spille? Rene synes de selv skal kunne stille hold, men tilbyde, hvis de ikke er nok. Dele opgaver ud på holdet. <ul style="list-style-type: none"> <li>- 2-3 der kunne overveje at træne med, hvis de må. Grænse i forhold til hvor mange ¾ herrer er til træning - laves i samarbejde med Frederik (træner). Ekstra gebyr for at træne med - kommer an på hvor meget træning det handler om. Hvordan de gør det internt på 5. herrer, er op til dem selv.</li> <li>- Trøjer: Vi har meget aflagt tøj, så de kan evt. få et af de gamle fra Rekoom. Måske de selv vil finde sponser og så have deres eget sæt.</li> <li>- Rabat i pris, så der er 2-3 pladser til ¾ herrer, som ikke har niveau. Det vil dog koste klubben.</li> <li>- Mulighed for at 5. herrer også kan lave frivilligt arbejde, så der kommer lidt ekstra i klubkassen. De bestemmer selv tjansen.</li> <li>- Serie 3 herrer → tidlig søndag morgen i Annexen.</li> </ul> </li> </ul> </li> <li>- Uddannelsesambassadør <ul style="list-style-type: none"> <li>- Midt vil gerne have en uddannelsesambassadør, så de kan tilrettelægge træneruddannelsesprogrammer. Meld tilbage inden 3. juni. Ikke så krævende, muligvis et spørgeskema.</li> </ul> </li> </ul>

	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Tobias melder sig!</li> <li>- Træningstider for <math>\frac{3}{4}</math> hold om torsdag <ul style="list-style-type: none"> <li>- Vi beholder.</li> </ul> </li> <li>- 1. Damers pokalkamp <ul style="list-style-type: none"> <li>- Samvirket: 1900 kr for at klage. Måske overveje om vi skal kontakte Aalborg og de så skal give et symbolsk beløb, fordi de i princippet har snydt og vi alligevel ville tabe.</li> <li>- Tobias/Victor kontakter DanskHåndbold i forhold til pris på klage både i forhold til tab/vind af klage.</li> <li>- Andreas forhører sig også lige ved en han kender.</li> </ul> </li> </ul>
<p><b>Beslutningspunkter</b></p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Vil i have hjælp til at finde trænere? <ul style="list-style-type: none"> <li>- Evt lægge en plan</li> </ul> </li> <li>- Træner <math>\frac{1}{2}</math> damer <ul style="list-style-type: none"> <li>- Møde med Carsten.</li> <li>- Jagd og Majken på 1. damer - mulighed. Tine vil gerne hjælpe på både 1. og 2. damer. Eline er klar til at hjælpe på 2. damer.</li> <li>- Mulig samtale med Thorbjørn og Carsten</li> </ul> </li> <li>- Planlægges hvad der skal gøres d. 26. i hallen <ul style="list-style-type: none"> <li>- Mette kommer ikke.</li> <li>- Tobias tager en tømrer med op i hallen i ugen op til og måler op.</li> <li>- Simon Kvist (tømrer) vil gerne hjælpe. <math>\frac{3}{4}</math> herrer har også tømrer på holdet, der kan hjælpe.</li> <li>- Designe et helt nyt skab (nede i bunden) → materialer <ul style="list-style-type: none"> <li>- Bænk sættes på efter skab. Bænk er der.</li> </ul> </li> <li>- Designe hylder til nuværende skab → materialer</li> <li>- Dommerbord skal males → maling betales af Kent (dueblå)</li> <li>- Ryddes op i kasser på modsat side.</li> <li>- Ryddes op i skabet i dommeromklædning</li> <li>- Rydde op i spillertøj. Vi skal gemme 14 sæt. 10 sæt + 4 ekstra (nummer foran på 2 sæt)</li> <li>- Nøgleboks (muligvis i skab) → spørg Kent</li> </ul> </li> </ul>

	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Oprydningshold (3 mand) - malerhold (3 malere) - tømrehold (mindst 4) <ul style="list-style-type: none"> <li>- Vi er selv 6 mand.</li> </ul> </li> <li>- Ikke nødvendigt med frivillig tjans</li> <li>- Andreas skriver til Simon - kan muligvis hjælpe</li> <li>- Victor skriver til Jeppe.</li> <li>- Tobias skriver til Thisted.</li> </ul>
<b>Informationspunkter</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Vi har ansøgt om udlodningspuljen igennem Aarhus Motion ift. finansiering af projektet i Annexen med mere opbevaringsplads og bænke (vi skal huske at tage billeder, sende regninger mm. efter vi er færdige) <ul style="list-style-type: none"> <li>- Har søgt, men det skal dokumenteres efterfølgende.</li> </ul> </li> <li>- Vi har ansøgt Spar Nord's jubilæumsfond om udstyr <ul style="list-style-type: none"> <li>- Andreas har søgt. Materialer.</li> </ul> </li> <li>- Sponsormateriale og Mads Bonde <ul style="list-style-type: none"> <li>- Stadig frisk på ideen. For klubbens skyld. Har tid efter sommer. Han ønsker vi har mere SoMe - flere følgere, så det kommer ud til flere. Han kan komme med til et møde, når han har tid.</li> <li>- Andreas hjælp til sponsormateriale. Thomas hjælper. Der er et dokument.</li> </ul> </li> <li>- Info fra afsluttende trænermøde <ul style="list-style-type: none"> <li>- Godt fremmøde!</li> <li>- Nye spillere: Procedure - hvad kan man sige ja eller nej til? <ul style="list-style-type: none"> <li>- I vedtægterne står der først til mølle, så der kan ikke siges nej til spillere.</li> </ul> </li> <li>- Hjemmeside: FJERN at nye spillere bare kan dukke op - der skal skrives til træneren inden.</li> <li>- Trupstørrelser: Skal de holde sig på 30/32, når nogle er på udveksling og så risikere at have 36 spillere, når den nye sæson starter? Vi skal have fastsat nogle retningslinjer.</li> <li>- Forbindelse mellem 1/2-3/4 damer og herrer: Forslag: alle hold træner i Annexen, så damer træner en dag og herrer træner en anden dag. Evt. fællest træning for alle damer og alle herrer de første 2 uger af august, grundet ikke så mange spillere.</li> <li>- Udmelding omkring hvornår hallerne er lukket. Datoer i trænermanualen og skrive ud på facebook, hvis der dukker andre datoer op.</li> <li>- Serie 1 hold: Der er 2 serie 1 hold på herresiden. Skal der jages oprykning til Danmarksserie, så der er et hold i alle rækker? Muligvis fællest træning for 2. og 3.</li> </ul> </li> </ul>

	<p>herrer, så rykke mellem hold er nemmere.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Hvis man får besked fra træneren, er det måske nemmere for spillerne at komme op. Men også snakke med Frederik (træner) omkring det.</li> <li>- Info om opvarmningstrøjer <ul style="list-style-type: none"> <li>- Sportsmaster har givet tilbud på forskellige trøjer - formand har fået en mail. 200-250 kr. pr. stk. udover tryk. Muligt med billigere tryk andre steder. 15 mand i en trup - lige under 5.000 kr for trøje + tryk.</li> <li>- Jan Dyberg kender måske nogle, der vil sponsorere.</li> <li>- Sponsorpenge til i hvert fald 5.000, men også gerne mere. Det skal betales gennem sponsorer. Til alle i klubben.</li> <li>- Tobias kontakter en mand med Craft - laver både trøjer og tryk.</li> <li>- Sponsor til trænertøjet.</li> <li>- Thomas arbejder videre med det.</li> </ul> </li> <li>- Møde med AUS - hvor meget skal vi involveres? <ul style="list-style-type: none"> <li>- Møde d. 15/5 hvor der skal gives status på hvordan det går i klubben.</li> <li>- Johan er halv med i forvejen.</li> <li>- Teis var med i bestyrelsen - sig noget i forhold til oprydning efter DKs største.</li> <li>- Thomas snakker med Teis.</li> </ul> </li> <li>- Gamle spillersæt <ul style="list-style-type: none"> <li>- Hvad skal der ske med dem?</li> <li>- Vi skal gemme 14 sæt. 10 sæt + 4 ekstra (nummer foran på 2 sæt)</li> </ul> </li> </ul>
<b>Regnskabsorientering</b>	
<b>Emner PR</b>	
<b>Årshjul gennemgås</b>	<a href="#">Årshjul JAI</a>
<b>Dagsordenspunkter til næste gang</b>	
<b>Opsamling på "Tasks"</b>	
<b>Næste møde fastsættes</b>	
<b>Punkter til næste møde</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Trupstørrelser - hvad gør vi?</li> </ul>

- Ensarte hvordan nye spillere melder sig på
- Alle hold træner i Annexen i august.